

**PANGAJARAN NGANALISIS STRUKTUR SARENG KABAHAASAAN  
TEKS LAPORAN HASIL OBSERVASI ANU DIBACA  
NGAGUNAKEN METODE THINK TALK WRITE DINA KELAS  
VII SMP PASUNDAN 3 BANDUNG  
TAUN AJARAN 2018/2019**

*Ku*

**KAMALA MUSTIKA DEWI  
NIM 145030052**

**RINGKESAN**

*Pangajaran nganalisis ti laporan dina observasi ngagunakeun kaahlian bacaan. Ngalaporkeun observasi tina hiji téks nu ngajabarkeun fakta ngeunaan kaayaan kajadian, tempat, objek atawa jalma. Metoda Think Talk Write mangrupikeun metoda kelompok diajar kalawan Tujuan ka ngaktipkeun peserta didik, utamana dina proses pangajaran nganalisis struktur sareng kebhahasaan teks laporan hasil observasi nu dibaca. Ku kituna, pangarang ngarasa ditantang sarta museurkeun ngalakonan panalungtikan keur ngalaksanakeun panalungtikan kana struktur jeung kebhahasaan nalungtik téks ti observasi laporan maca ngagunakeun métode Think Talk Write siswa kelas VII di Pasundan 1 Bandung dina warsih akademik 2018/2019. nyeratna proposes masalah saperti kieu; nulis métode éféktif pikir talc dilarapkeun dina diajar struktur jeung pangajaran basa Sunda nu maca?; Aya béda dina hasil siswa anu pikir metoda meggunakan Obrolan nulis jeung mikir pasangan dibagikeun diajar? Hasil ieu panalungtikan di kelas eksperimen ngabogaan nilai nu geus punjul jeung kelas kontrol. Metodeu dipaké di kelas ékspérimén leuwih efektif ti métode nu digunakeun dina kelas kontrol dina diajar pembelajaran jeung struktur linguistik tina teks laporan dina observasi nu maca di kelas VII murid ti Pasundan 1 Bandung. Hal ieu dibuktikeun ku hasil pos-test rata mahasiswa di kelas eksperimen dina 74,68 kalawan hasil uji statistik keur  $t > t$  tabél, nyaéta 22,14 > 19,248 di diajar pembelajaran jeung struktur linguistik ngeunaan téks ti observasi laporan maca ngagunakeun métode Think Talk Write siswa kelas VII murid ti Pasundan 1 Bandung. Teu kawas kasus kalawan kelas kontrol anu disadiakeun mangrupa metoda Think Pair Share ngahasilkeun hiji nilai rata-rata 70,56 postés kalawan hasil uji statistik keur  $t > t$  tabél, nyaéta 5,943 > 19,248.*

**Kecap konci:** *Pangajaran, nganalisis, struktur, kabahasaan, teks laporan hasil observasi, metode Think Talk Write*